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încheiat astăzi, 26.08.2022, in cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 727 din19.08.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

 La şedinţă participă un număr de 19  consilieri locali. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 

ședința ordinară aferentă lunii august. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul 
legal,  17 puncte și cu suplimentările ulterioare. Alte propuneri pentru completarea ordinii 
de zi? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:  
 1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 28.07.2022 şi 12.08.2022; 

              2. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de Cetăţean de Onoare al 
Municipiului Fălticeni prof. univ. dr. Suzana Fântânariu - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii 
publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

    3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de cooperare între 
Municipiul Fălticeni, judeţul Suceava din România şi Municipiul Soroca, Raionul 
Soroca din Republica Moldova - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

               4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de cooperare între 
Municipiul Fălticeni, judeţul Suceava din România şi Oraşul Wołomin din Republica 
Polonă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 



de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

     5. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în HCL nr. 
86/28.04.2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

               6. Proiect de hotărâre privind inițierea demersurilor pentru actualizarea 
Planului Urbanistic General al Municipiului Fălticeni și a Regulamentului local de 
urbanism aferent - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

  7. Proiect de hotărâre privind actualizarea Inventarului terenurilor aparţinând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni pentru aplicarea prevederilor Legii nr. 
15/2003, cu modificările și completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

           8. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

            9. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe tip container situată în 
municipiul Fălticeni, str. Magazia Gării, nr. 9, ap. 10, dlui Pădureanu Emil Fernando - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 



Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

 10. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

             11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”PUD – 
PLAN URBANISTIC DE DETALIU - Întocmire P.U.D. pentru “Construire  locuinţă 
(P+M), anexă, împrejmuire și branșamente utilități generat de imobilul situat în 
județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, str. Dr. Ioan Tatos, f.n., 
identificat prin nr. cadastral 32402”, proprietatea Urs Iulian și Urs Oana - Andreea - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

   12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism”Întocmire 
PUZ în vederea construirii de locuinţe colective (P+2E+M)”, generat de imobilul 
situat în judeţul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, strada Răzeșilor f.n., 
identificat prin nr. cadastral 39983, proprietatea S.C. DARIC EVOLUTION S.R.L.”- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

 13. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

 14. Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiului Fălticeni cu Asociația 
Națională Cultul Eroilor „Regina Maria” – Filiala Județeană Suceava, în vederea 



realizării în comun a unor acțiuni educativ – patriotice și omagiale ocazionate de 
împlinirea unui secol de la dezvelirea Statuii eroilor Regimentul 2 Grăniceri din 
municipiul Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

15. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul privat al Municipiului 
Fălticeni a unor bunuri imobile în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară- iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

16. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru “Introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii: stație 
PECO, spălătorie și spațiu comercial și locuințe tip duplex, prin întocmire PUZ” 
generat de imobilul situat în județul Suceava, extravilanul și intravilanul 
municipiului Fălticeni, strada Tudor Vladimirescu, f.n., identificat prin nr. Cadastral 
33674, proprietatea S.C. „WOOD CHIPPER” S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

17. Adresa Instituției Prefectului - Județul Suceava nr. 14268/10/7 din data de 
11.08.2022. 

SUPLIMENTARE ORDINE DE ZI 

 
           1. Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare al Spitalului 
Municipal Fălticeni asupra unor imobile situate pe Aleea Nucului, f.n.  și trecerea 
acestora din  domeniul public al Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava, în domeniul 
privat al acestuia. 

 
2. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 

referitoare la aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare 
maximă de 19.955.933 lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii. 

 



 Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 19 voturi 
„pentru”. 
             Se trece la primul punct de pe ordinea de zi, respectiv procesele – verbale ale 
şedinţelor din data de 28.07.2022 şi 12.08.2022, acestea fiind aprobate cu unanimitate de 
voturi, respectiv 19 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind  
conferirea titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Fălticeni prof. univ. dr. 
Suzana Fântânariu - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  La propunerea Clubului Rotary 
Fălticeni, avem o doamnă cu un C.V. (curriculum vitae) impresionant. Nu am avut 
posibilitatea tehnică să vă pun la dispoziție întregul C.V. Născută la Baia, în apropierea 
Fălticeniului, absolventă a  Liceului de Artă din Iași. Foarte multe premii în ceea ce 
privește partea de activități culturale. Se întoarce la Fălticeni la invitația Clubului Rotary, 
pentru a realiza o parte din activitățile din proiectul de promovare pe care îl derulăm 
împreună. Cu permisiunea dumneavoastră supun aprobării acest proiect de hotărâre, 
partea tehnică, urmând ca decernarea  solemnă să urmeze în cadrul manifestărilor pe 
care le avem cu Asociația Rotary Club Fălticeni, conform calendarului aprobat. 

 D-nul  consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 19 voturi „pentru”. 
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   aprobarea Acordului de cooperare între Municipiul Fălticeni, judeţul 
Suceava din România şi Municipiul Soroca, Raionul Soroca din Republica Moldova - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Un nou raport de cooperare între 
frații noștri din Republica Moldova, din nou la inițiativa Rotary Club.   Ne bucurăm că avem 
un parteneriat activ. Weekendul acesta, o delegație mixtă va participa la zilele Municipiului 
Soroca, la invitația doamnei Primar de acolo. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică:: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 



 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   aprobarea Acordului de cooperare între Municipiul Fălticeni, judeţul 
Suceava din România şi Oraşul Wołomin din Republica Polonă - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Aici suntem cu un pas în față, 
pentru că avem o serie de avize deja obținute. Au fost invitații noștri, vor ca să aibă  copii 
în colaborare. Vom alege vacanța de toamnă ca perioadă, iar copii noștri vor merge de 
data asta la ei. Un municipiu la 20 km de Varșovia, o zonă industrială extrem de bogată, 
un oraș de 36 mii locuitori. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria –– preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind   îndreptarea erorii materiale cuprinse în HCL nr. 86/28.04.2022- iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  O eroare materială, dăm din nou 
o hotărâre de Consiliu Local  pentru adresa unui teren,  strada Republicii bl. 36, Fălticeni. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică:: Aviz favorabil. 
    D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre   
inițierea demersurilor pentru actualizarea Planului Urbanistic General al 
Municipiului Fălticeni și a Regulamentului local de urbanism aferent - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   



                 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Avem un plan urbanistic general 
al orașului (PUG) foarte vechi pentru nivelul anului 2022. Ne trebuie o sumă mare pentru 
realizarea acestei documentații, 15-20 miliarde, bani greu de găsit  la bugetul nostru. Am 
tot sperat că vom primi bani pentru realizarea P.U.G.- ului, dar nu s-a întâmplat acest 
lucru. Totuși suntem un municipiu în dezvoltare care trebuie să aibă un P.U.G. conform cu 
realitățile existente acum. Anul acesta am început să punem bani la buget, am eșalonat 
realizarea PUG - ului pe 3 ani, ca să spun așa, 2022, 2023, 2024. O documentație 
laborioasă de realizat. Timpul de obținere   a avizelor este foarte lung. Trebuie să luăm 
avize de la absolut toate instituțiile statului care au competențe. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Am eu o întrebare. Aveți în vedere 
aici   și o bună practică de la un oraș comparabil, cu unul care a reușit să depășească 
toate cele descrise, vis a vis de P.U.G.?  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vă referiți la un oraș anume sau 
în general? 
 D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Nu, în general. Nici măcar din zonă. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Oricum  realizarea acestui 
.PU.G. va trebui să treacă prin multe etape. Unele dintre ele vor fi efectuate la consultarea 
publicului. Va trebui să luăm decizii, relativ supărătoare. Sunt zone cu interziceri de 
construcții, intervin anumite reguli de urbanism. Dacă vrea cineva să construiască un bloc, 
facem un P.U.Z. nou, și prin acest P.U.G. nou, putem impune la fiecare apartament, minim 
două locuri de parcare. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Eu mă refeream la modalitatea de 
finanțare,  la timpii care impută toate etapele astea, avizele. Cu siguranță sunt orașe care 
au depășit și au făcut. Dacă aveți în vedere o colaborare în sensul acesta. Un schimb de 
experiență. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Lucrul acesta ar trebui să îl 
realizeze o firmă. Pe noi ne va întreba doar. Va veni cu niște propuneri  și pe acele 
propuneri putem și noi propune, dar a nu se suprapune cu condițiile legale. 
    D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Eu nu mă refeream la P.U.G.-ul în 
sine. Ci la cum se depășesc aspectele astea legate de finanțare. Poate au găsit surse, 
altele decât în bugetul local. la lucruri de genul ăsta. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Astea sunt comune care au 
P.U.G-uri relativ simple. Nu au alte reguli de urbanism, norme de înălțime. Vă dau 
exemplul Municipiului Iași care nu are P.U.G. din 2007. Certificatele de urbanism și 
autorizațiile se dau prin Consiliul Local. Sunt de ordinul miilor. Vă dați seama ce ar 
însemna asta? 
    D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: În județ cum stau celelalte municipii? 



    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu stau mai bine. 80% sunt în 
faza de prelungire. Au prelungit  ca și noi. Și Suceava e în aceeași situație. Mai sunt și 
probleme  cadastrale. Pentru că, instituțiile statului  și-au făcut treaba pe cont propriu, fără 
să fie o anumită legătură. A fost o inventariere gratuită a terenurilor, acu vreo 3 ani de zile, 
au ieșit la nivelul Municipiului Fălticeni vreo 64 de hectare plus, în condițiile în care noi 
avem 64 hectare în minus, tot felul de evrei și altele. 
       D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Credeți că e un interes să se 
păstreze starea asta de fapt, pe baza de mici artificii și compromisuri, mai mult sau mai 
puțin dezinteresate sau e stângăcie ? 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cred că e  vorba de lipsa 
specialiștilor. Cred că e vorba de lipsa disponibilităților financiare. Și pentru noi e greu să 
găsim 20 miliarde. S-a mers pe varianta mai comodă cu prelungirea. Eu sunt optimist că 
vom reuși până în 2024, dar lucrurile nu vor merge lin, nu neapărat în realizarea hărților 
cât la obținerea avizelor. De tot ce punem în P.U.G., vor depinde toate autorizațiile 
ulterioare. 
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin:  Ați pomenit de dezbateri publice și 
consider că, trebuie luat în considerare și următorul aspect. Sunt foarte mute parcele care 
trebuie declarate arabile sau extravilan,  dar ele au case lângă. În P.U.G.- ul acesta se 
poate reglementa și acest aspect? Mă refer la înștiințarea populației. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Sigur că da. Care are teren în 
extravilan, în condițiile legii îl poate aduce în intravilan, acest lucru se realizează pe 
cheltuiala lui  și conform unui plan P.U.Z. Noi cu acest P.U.G. putem duce limita 
intravilanului mai mult, nu cât vrem noi, cât ne permite legea, dar cei care au extravilan, nu 
vor mai putea să o bage intravilan când vor ei. 
  D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Eu sunt în situația asta. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu Bogdan:  Schimbarea categoriei de folosință. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Nu, schimbăm destinația doar 
din teren agricol în intravilan. Noi schimbăm limita extravilanului sau a intravilanului, cum 
să vă spun? Poate rămâne agricol doar ca îl băgăm în intravilan. 
     D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Eu sunt în situația asta. Am un pământ 
arabil extravilan, dar casă în față, casă lângă. Cred că ar trebui înștiințați toți cetățenii , că 
prin P.U.G. pot face chestia asta. 
      D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Asta o facem noi. Odată cu 
realizarea noului P.U.G., problemele astea vor fi rezolvate. Sunt foarte multe insule 
similare din diverse motive.  
         D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Știu, sunt convins. 
      D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Mulți țin pământul așa cum  
este din diverse motive, lipsă de bani,  plus că schimbând în intravilan crește nivelul de 
impozitare. Și ei îl țin așa cum este.  
      D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Acesta este și interesul primăriei. Toate 
terenurile care sunt intravilan, dar de fapt sunt trecute extravilan vor beneficia și de 
creșterea impozitului. 
      D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Sigur că da, va fi un câștig din 
punctul acesta de vedere. Impozitul este de 10 ori mai mare decât la un teren agricol. 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.  
 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind inițierea demersurilor pentru actualizarea Planului Urbanistic General al 



Municipiului Fălticeni și a Regulamentului local de urbanism aferent - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin: Actualizăm. Sunt terenuri care se 
regăsesc fizic în zona respectivă, doar că nu au avut măsurători foarte exacte. Cu ocazia 
asta le-am cadastrat foarte exact și avem noțiuni clare referitoare la suprafețele lor. În 
mare parte sunt terenuri pe Magazia Gării, date la Legea 15. Am făcut ordine în acel 
puzzle și practic le aducem la realitatea existentă. Cei tineri, căsătoriți puteau beneficia de 
teren intre 150-300 metri pătrați. Având în vedere posibilitățile materiale toți au vrut 150 
metri și au construit, alții vor să îl vândă, dar el e dat în folosință gratuită, nu e proprietate. 
Facem ordine și revenim cu o hotărâre de completare. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În urma unor concursuri, Spitalul 
Municipal Fălticeni ne-a trimis o adresă prin care solicită transformările conform anexei pe 
care o aveți. 3 transformări, au promovat niște examene de specialitate. Au trecut la studii 
superioare. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 19 voturi „pentru”.  
 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind repartizarea unei locuinţe tip container situată în municipiul Fălticeni, str. 
Magazia Gării, nr. 9, ap. 10, dlui Pădureanu Emil Fernando - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 



 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: O locuință tip container. E 
disponibilă în urma evacuării. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru administrație 
publică: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Legea e foarte prietenoasă și 
modalitatea  de  calcul e foarte prietenoasă acum. Chiriașii au dreptul să achiziționeze 
locuințele În care domiciliază, fie cu plata în rate , fie cu plata integrală. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentaţiei de urbanism ”PUD – PLAN URBANISTIC DE 
DETALIU - Întocmire P.U.D. pentru “Construire  locuinţă (P+M), anexă, împrejmuire 
și branșamente utilități generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul 
municipiului Fălticeni, str. Dr. Ioan Tatos, f.n., identificat prin nr. cadastral 32402”, 
proprietatea Urs Iulian și Urs Oana - Andreea - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Așa cum vă spuneam, probleme 
care vor fi rezolvate pe viitor prin acel P.U.G. Anumite suprafețe de teren, care acum nu 
permit  eliberarea de autorizație de construire. Lipsa fortului stradal cum e cazul acesta. 
Are un drum pe care e proprietar de 5 m, deși în spate se lățește la 40 m, în față nu are, 
prin urmare trebuie să realizeze un P.U.D.. Îndeplinește condițiile   în rest, dar la strada 
nu. 



 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea documentaţiei de urbanism”Întocmire PUZ în vederea construirii 
de locuinţe colective (P+2E+M)”, generat de imobilul situat în judeţul Suceava, 
intravilanul municipiului Fălticeni, strada Răzeșilor f.n., identificat prin nr. cadastral 
39983, proprietatea S.C. DARIC EVOLUTION S.R.L.”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Aici e vorba de regimul de 
înălțime, pe acea stradă nefiind această înălțime. Pentru acel etaj suplimentar îi trebuie 
documentație. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

   D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
    D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
    D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Acordul  pe care îl dăm noi e 
de principiu?  Sau are voie să construiască?Pentru că așa cum spuneați sunt numai case 
acolo. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Acordul de principiu. Pentru 
începerea P.U.Z.- ului. Noi dăm voie să se apuce de realizarea documentației. 
    D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Pentru că deja s-au construit 
blocuri,  în oraș în locuri unde sunt numai case. Și nu prea e corect.  
       D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Noi îi dăm voie să facă P.U.Z.-
ul. Va trebui să obțină avize. Vine cu dosarul complet. 
       D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:   Și dacă le obține pe toate noi 
suntem obligați să îi dăm acordul? 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Nu. Trebuie să ducem la 
cunoștință tuturor vecinilor… 
       D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  În orașele mari, la chestii de 
genul acesta, proprietarul este obligat să pună o pancartă, care să stea cel puțin 30 zile , 
ca să știe vecinii, să ia la cunoștință și dacă au probleme să vină la primărie să le rezolve. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:    Aducem la cunoștință noi 
vecinilor, acordul prealabil. Anunț spre informarea și consultarea publicului. 
       D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Exact. 



   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:    Noi nu punem o pancartă 
subiectivă. Se vede sau nu. Noi anunțăm prin adresă oficială fiecare vecin, să își exprime 
punctul de vedere referitor la P.U.Z. Așteptăm 30 de zile și pe ei, dacă nu spun nimic îi 
mai contactăm o dată. Nu am avut probleme. Fiecare consilier are libertatea votului. Nu 
trebuie obligatoriu să dăm acordul, chiar dacă are toată documentația întocmită. Consiliul 
Local poate solicita alte avize. Exemplu, studiu de impact, de însorire. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.  
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2022- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: S-au mai făcut anumite 
modificări. Oricum aveți varianta finală pusă la dispoziție. Doar spicuind cele mai 
importante dintre ele, la partea de investiții majorată cu o sumă consistentă. Și să vă spun 
de ce. Fălticeni este unul din beneficiarii majori a programului Anghel Saligny. Am primit 
vreo 23 milioane lei. 20 milioane  lei pentru rețeaua de străzi. Trebuie să ne punem bani 
deoparte pentru partea de proiectare și obținerea avizelor, estimată la aproximativ 8 
miliarde, pe care trebuie sa îi găsim din economii. Pentru Creșă și canalizare punem bani 
de la bugetul local și prin PNNR se vor returna banii. Punem 135.500 mii realizăm 
investiția și vom primi banii înapoi. Ca să câștigăm timp o facem din banii noștri și o 
punem pe PNNR (planul național de redresare și reziliență).  La Creșă avem două puncte 
de alimentare cu energie electrică, distincte, așa se cere acum. Nu trebuie mare putere la 
Creșă, este prietenoasă cu mediul, nu va fi mare consumatoare de energie. Prin urmare 
sper să nu ne dea puncte de transformare, ci branșamente din două puncte distincte. 
Înseamnă bani mai puțini. Am preluat spitalul de contagioase, cel de pe Aleea Nucului. 
Acoperișul este distrus în totalitate, nu mai poate fi reparat. Noi aveam niște bani pregătiți 
pentru clădirea policlinicii, care nu arata foarte rău. Nu știm ce destinație îi vom da, dar 
dacă nu intervenim de urgență, o distrugem. Prin urmare o securizăm, ea arată bine așa, 
dar trebuie intervenit. Renunțăm la Policlinică și intrăm anul viitor cu un proiect  mai amplu 
și mai centrat pe strategia de economisire a energiei. Mai avem investiții la canalizări pe 
anumite străzi. Mai trebuie montat un regulator de presiune,  care să scadă presiunea. 
Există un disconfort pentru locuitorii străzii între Pietrari și Eminescu. Presiunea apei nu e 
foarte mulțumitoare. 
Se impune o soluție în regim de urgență și acolo.  Conducta e din azbociment și poate 
crăpa oricând. O sumă de 35 mii, investiții reparații platformă  sărituri, bazin acoperit. Am 
primit de la Federația Română de Natație, datorită rezultatelor extraordinare a sportivilor 
noștri din Fălticeni, în primul rând  a  Aissia Prisecariu, care acum este la Lima, Peru , a 
primit o sponsorizare și niște  bloc starturi  care costă la vreo 4000 euro unul. Trebuie 
montate pe un postament, cu renunțarea la un sfert din canalul perimetral, acestuia îi dăm 
altă pantă, altă destinație, încât să putem folosi acele bloc starturi. Am primit o sumă 
consistentă de 26 miliarde lei pentru burse. Dacă până acum, noi hotăram în funcție de 
numărul de elevi, dimensiunea sumei pentru fiecare școală, de data aceasta le hotărăște 
Inspectoratul Școlar și Ministerul Educației. Am primit 26 miliarde, le repartizăm conform 
tabelului primit de la I.S.J.(inspectoratul școlar județean) iar acesta a cerut informări de la 
școli. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 



   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu 19  voturi „pentru”.  
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind asocierea Municipiului Fălticeni cu Asociația Națională Cultul Eroilor „Regina 
Maria” – Filiala Județeană Suceava, în vederea realizării în comun a unor acțiuni 
educativ – patriotice și omagiale ocazionate de împlinirea unui secol de la 
dezvelirea Statuii eroilor Regimentul 2 Grăniceri din municipiul Fălticeni- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de Statuia Grănicerului, 
de la intrare în Municipiul Fălticeni. O bucată de timp a fost pe Aleea Trandafirilor. Se 
împlinesc anul acesta, în septembrie 100 de ani de la inaugurarea acelei statui. Cultul 
Eroilor, la nivel național, care în Suceava este condus de domnul general Burlui, ne-a 
solicitat sprijinul pentru derularea unei manifestări în comun, cheltuiala noastră fiind de 10 
mii lei, pe lângă chestiunile de logistică. În mare parte 7 mii se vor duce pe cheltuiala unor 
medalii omagiale.  Manifestarea va avea loc la  monument, cu participarea reprezentanților  
Cultului Eroilor de la nivel național, (președintele are funcția de secretar de stat de 
interne), reprezentanții tuturor instituțiilor de profil, armata, jandarmeria, poliția, pompierii, 
de la nivel județean și național. Un lucru frumos, care se întâmplă la Fălticeni, mai ales că 
avem Regimentul 13 Dorobanți, care a pus stop invaziei ruse la timpul respectiv. Se leagă 
așa și cu vremurile pe care le trăim. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind includerea în domeniul privat al Municipiului Fălticeni a unor bunuri imobile 
în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de terenuri care la 
verificat nu se regăsesc în  domeniul privat al Municipiului Fălticeni. Aici e un zid la care 
trebuie să intervenim,  pe Pleșești Gane, care se desprinde. E cel de la maternitatea 



veche. Nu arată foarte bine.  Oricum, zidul trebuie reabilitat și ca să facem asta trebuie să 
îl avem în domeniul public. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 D-nul consilier  local. Stoica Cozmin:  Am o întrebare. Terenul din spatele 
clădirii este în proprietate publică? Dacă am trece în proprietate privată a primăriei și să 
donăm terenul acela pentru Nicu Gane, putem face loc de recreere pentru elevi. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este un zid de sprijin destul de 
înalt în corpul C. 
 D-nul consilier local, Moroșanu Gabriel:  Pe acel loc, noi cei de la Rotary Club 
avem un proiect care își așteaptă rândul, ca acolo să facem un loc de manifestare artistică 
pentru diverse, să se picteze, activități  pentru cultură. Se închide strada acolo, se poate 
face o mică scenă, ceva artistic. Un fel „ street art”. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Avem anul acesta în buget, bani 
pentru documentația tehnică, în vederea obținerii finanțării fostului Spital de copii, 
Republicii 1. Casa Tatos, care este formată din 2 clădiri, casa din față și casa din spate 
acel apendice, care a fost construit prin 1960 și nu are nici o valoare arhitecturală . 
Prelungirea a fost construită din cauza necesității unor saloane medicale. Noi ne 
propunem să reabilităm  o bucată, restul să demolăm. Prima etapă la PNNR,  este că 
finanțează clădiri unde este activitate. Și acestea sunt Primăria și internatul Colegiului 
”Nicu Gane”. La casa de pe Republicii, destinația pe care am identificat-o deocamdată, 
care merge pe partea de funcționalitate va fi un fel de Casă a căsătoriilor. Un sediu 
evidență persoane, Stare civilă. La noi, căsătoriile se realizează la Primărie. Nu-i un spațiu 
foarte adecvat. Vom face acolo un salon mare, pentru desfășurarea căsătoriei iar de jur 
împrejur, birouri pentru evidența persoanelor. Normele de Uniune Europeană sunt eligibile 
pentru un serviciu de utilitate publică, cum este acesta, este declarat eligibil în vederea 
reabilitării, suprapus cu importanța arhitecturii și vechimii acelei clădiri. Cam aici trebuie să 
lucrăm, nu facem noi o clădire doar ca să fie. Trebuie să spui și ce exact faci în ea, sunt 
termene de 5 ani de exemplu în care trebuie să spui funcționalitatea. Noi nu mai avem 
voie să dăm o clădire care ne aparține nouă, unei alte instituții ale Statului. 
 Dna secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Doar instituțiilor subordonate. În 
folosință gratuită, doar persoanelor juridice de drept privat, declarate ca fiind de utilitate 
publică, nu cum am dat noi la APIA. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Acum din punct de vedere 
administrativ nu mai puteam  să o dăm. 
  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi,  
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 



  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru “Introducere teren din 
extravilan în intravilan în vederea construirii: stație PECO, spălătorie și spațiu 
comercial și locuințe tip duplex, prin întocmire PUZ” generat de imobilul situat în 
județul Suceava, extravilanul și intravilanul municipiului Fălticeni, strada Tudor 
Vladimirescu, f.n., identificat prin nr. Cadastral 33674, proprietatea S.C. „WOOD 
CHIPPER” S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  O suprafață de teren din 
municipiul Fălticeni, este în extravilan, o să facă Stația Peco. Având în vedere că sunt în 
extravilan, le dăm avizul de oportunitate. Fiind în extravilan, intrarea în intravilan se face 
prin PUZ.(plan urbanistic zonal).  E un lucru bun, pentru zonă. Încă o stație Peco poate 
rezolva problema aglomerării, plus că e generator de impozite și  mână de lucru. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
              
 SUPLIMENTARE 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 referitoare la aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 19.955.933 lei 
și aprobarea garantării creditului din venituri proprii. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt câteva reglaje în interiorul 
fondurilor. Nu depășim suma. Noutatea este că dăm  niște bani la Spitalul Fălticeni, pentru 
un aparat  hepatic, pentru steatoza hepatică. Avem disponibilitate financiară  și până la 
finalul anului nu are rost să blocăm banii, îi dăm către Spitalul Fălticeni, urmând  să facem 
alt reglaj anul viitor. Vă dau un exemplu, abia pe 31 semnăm contractul pentru Cantina 
școlară de la școala 3, cu bani de la bugetul local. O investiție necesară, au step by step și  
copiii nu mai ies din curtea școlii. Noi am pus în buget toți banii la începutul anului, licitația 
a durat 4 luni și jumătate, o licitație anevoioasă, cu foarte multe solicitări și clarificări. Prin 
urmare nu mai suntem în situația să cheltuim 13 milioane de lei, nu mai avem timp fizic. 
Așa că, 7 milioane de lei îi luăm și dăm pe aparatul acesta, iar restul îi folosim astfel încât, 
să nu ne blocăm noi disponibilitățile financiare pe care deja le avem. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind    Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare al Spitalului 
Municipal Fălticeni asupra unor imobile situate pe Aleea Nucului, f.n.  și trecerea 
acestora din  domeniul public al Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava, în domeniul 
privat al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de Spitalul de 
Contagioase de pe Aleea Nucului, spitalul a renunțat la dreptul de administrare. El este 
domeniul public, întotdeauna a fost. Ca și în cazul instituțiilor de învățământ, ei sunt 
administratori. Se revocă dreptul de administrare către Consiliul Local și includerea în 
domeniul privat al municipiului, tocmai  pentru a-i da în viitorul apropiat o altă utilitate, după 
ce facem și această reparație foarte urgentă. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 

  Adresa Curții de Conturi a României – Camera de Conturi Suceava nr. 
69428/16.08.2022.  
              D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                      SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
Consilier local, Haidău Petrică – Răzvan                           Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

  


